

卫理公会以萨迦守望者 6-12/3/2025

三月第二个星期的祷告事项

1.世界

- 【a】 祈求上帝赐下和睦和平，继续充满在美国总统会晤乌克兰总统的谈判局面中，让多次谈判后的结果带来和谐和平的协议。
<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2025/03/04/716559>
- 【b】 祈求上帝赐泰国政府智慧，与邻国达成协议，加强边境的监控和出入境管制，防止非法越境，同时打击与阻止电信诈骗中心的成立。
<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2025/03/03/716548>

2.国家

- 【a】 求上帝教导公众警醒，拥有防范诈骗的意识，对新的诈骗手段警惕。求主加添警方与银行之间的合作来加强执法，有良好的安全技术，防止诈骗案泛滥。
<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2025/03/03/716421>
- 【b】 感谢上帝供应，砂拉越与澳洲签下能源储存合作协议。祈求上帝引导和开道路，使这次协议引进更多澳洲投资者的资金注入砂州，推动与促进砂州本地的经济。
<https://www.orientaldaily.com.my/news/east-malaysia/2025/03/04/716557>

3.教会

- 【a】 祈求天父赐给教会积极的心，齐加入“30 天为 M 群体祷告”与“大斋期默想”的禁食祷告行列，以减少娱乐与简朴吃喝，花更多时间与主亲近、默想神的话。
- 【b】 祈求上帝的灵继续感动教会彼此鼓励，齐参与装备课程，使他们深入扎根真理，藉着学习不断进步，同心为主活出圣洁与荣神益人的生活。

4.家庭/个人

- 【a】 求天父怜悯现代人的生活压力，靠着主耶稣加添的力量、智慧和恩典，凡事都能靠主妥善处理和解决。
- 【b】 求天父上帝赐恩每个家庭都是爱主耶稣的家，让家充满爱的温度，散发爱的温暖，感受在基督里的安全感。

Methodist Issachar Watchmen 6-12/3/2025

Prayer items 2nd week of March

1. World

- [a]** Pray that God will pour out His peace and harmony during the negotiations between the President of the United States and the President of Ukraine so that the outcome of the multiple discussions will lead to a peaceful and harmonious agreement.
<https://www.nst.com.my/world/world/2025/03/1183262/trump-zelenskyy-us-wont-tolerate-your-ceasefire-stance>
- [a]** Pray that God will grant wisdom to the Thai government to reach agreements with neighbouring countries so as to strengthen border monitoring and immigration control to prevent illegal crossings, and combat and prevent the establishment of telecommunication fraud centres.
<https://www.nst.com.my/world/region/2025/03/1183080/thailand-mulls-wall-cambodia-border-scam-centre-crackdown-widens>

2. Nation

- [a]** Pray that God will teach the public to be vigilant, aware of fraud prevention, and alert to new scam tactics. May the Lord strengthen the cooperation between the police and banks to enhance law enforcement, improve security technology, and prevent the widespread occurrence of fraud cases.
<https://www.nst.com.my/news/nation/2025/03/1183360/rm16bil-losses-reported-over-35000-scams-last-year>
- [b]** Give thanks to God for His provision as Sarawak has signed an energy storage cooperation agreement with Australia. Pray that God will guide and open doors for this agreement to attract more Australian investors to inject funds into Sarawak, driving and promoting the local economy.
<https://www.theborneopost.com/2025/03/03/sarawak-australia-forge-collab-in-energy-sector/>

3. Church

- [a]** Pray that our Heavenly Father will give the church a heart to proactively join the "30 days of Prayer" and "Lenten Reflection" fasting and prayer initiatives, reducing entertainment and practicing simplicity in eating and drinking, so that more time can be spent drawing closer to the Lord and meditating on His Word.
- [b]** Pray that the Spirit of God will continue to move the church and encourage all members to participate in discipleship courses, so they may be deeply rooted in the truth, continuously grow through learning, and live holy lives that glorify God and bless others.

4. Family/Personal

- [a]** Pray that our Heavenly Father will have mercy on those facing the pressures of modern life. May they rely on the strength, wisdom, and grace given by our Lord Jesus so that they may properly handle and resolve all matters.
- [b]** Pray that God will bless every family to be a home that loves the Lord Jesus, is filled with warmth, is radiating love, and experiences security in Christ.

Pengawal Methodist Issachar 6-12/3/2025

Doa minggu kedua Mac

1. Dunia

- [a]** Berdoa agar Tuhan memberkati rundingan antara Presiden Amerika Syarikat dan Presiden Ukraine dengan keamanan dan keharmonian, supaya keputusan rundingan dapat membawa kerharmonian dan kedamaian.
https://www.bharian.com.my/dunia/amerika/2025/03/1368235/trump-beri-amaran-tidak-akan-bersabar-dengan-zelensky#google_vignette
- [a]** Berdoa agar Tuhan memberikan kebijaksanaan kepada kerajaan Thailand dalam mencapai perjanjian dengan negara jiran untuk memperketat kawalan sempadan dan imigresen, termasuk mencegah kemasukan secara haram, serta membanteras dan menghalang kewujudan pusat penipuan telekomunikasi.
<https://www.bharian.com.my/amp/dunia/asean/2025/03/1368080/thailand-kaji-bina-tembok-sempadan-dengan-kemboja-elak-tragedi-penipuan>

2. Negara

- [a]** Berdoa agar Tuhan mengajar masyarakat supaya lebih berwaspada dan mempunyai kesedaran terhadap penipuan, serta peka terhadap taktik penipuan yang baharu. Berdoa agar Tuhan memperkuat kerjasama antara polis dan bank dalam penguatkuasaan undang-undang serta meningkatkan teknologi keselamatan untuk mencegah kes penipuan daripada berleluasa.
<https://www.bharian.com.my/berita/kes/2025/03/1367992/35368-kes-penipuan-tahun-lalu-rugi-rm16-bilion>
- [b]** Bersyukur kepada Tuhan kerana memberi peluang untuk Sarawak menandatangani perjanjian kerjasama penyimpanan tenaga dengan Australia. Berdoa agar Tuhan membimbing dan membuka jalan yang seterusnya supaya perjanjian ini dapat menarik hati lebih banyak pelaburan dari Australia ke Sarawak, dan meningkatkan ekonomi tempatan.
<https://www.utusanborneo.com.my/2025/03/03/australia-jalin-kerjasama-dengan-sarawak-dalam-sektor-tenaga>

3. Gereja

- [a]** Berdoa kepada Tuhan memberi hati yang bersemangat kepada gereja untuk menyertai dalam doa kempen "30 Hari Berdoa untuk Kumpulan M " serta "Renungan Musim Pra-Paskah", dengan mengurangkan hiburan dan makan minum yang berlebihan, supaya meluangkan lebih banyak masa untuk mendekati Tuhan dan merenungkan firman-Nya.
- [b]** Berdoa kepada Roh Tuhan menerusi gereja memberi galakkan satu sama lain untuk menyertai kursus pembelajaran alkitab, agar mereka dapat berakar dalam kebenaran dan terus bertumbuh melalui pembelajaran alkitab. Semoga mereka dapat hidup dalam kekudusan dan memuliakan Tuhan bersama-sama.

4. Keluarga/Peribadi

- [a]** Berdoa kepada Tuhan berbelas kasihan terhadap tekanan hidup masyarakat masa kini. Mohon Tuhan memberi kekuatan, kebijaksanaan, serta kasih kurnia Yesus kepada masyarakat supaya mereka dapat mengurus dan menyelesaikan segala cabaran dengan lancar.
- [b]** Berdoa kepada Tuhan memberkati setiap keluarga menjadi rumah yang mencintai Tuhan Yesus, dipenuhi dengan kasih sayang, kehangatan, dan keamanan dalam Kristus.